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01 Goedkeuren vorig verslag + opvolging 

De stuurgroep keurt het verslag en de opvolging van het verslag goed.   

 

02 Werkgroepen: stand van zaken  

2.1 HRM 

Transitiemanager Tony Vermeire leidt het punt in. Er wordt door de drie AD’s een toelichting 
gegeven;  

De stuurgroep geeft de opdracht aan de AD’s om een tekst voor te bereiden inzake de uitrol 
van de RPR en AR binnen de nieuwe fusiegemeente. Er wordt gevraagd om deze nota toe te 
lichten op een volgende stuurgroep. Deze stuurgroep wordt een week vervroegd en zal 
doorgaan op 26 april 2024 en aanvatten om 8u30. De nota bevat zowel het inhoudelijke luik, 
de werkwijze als de toewijs aan de externe partner.  

De stuurgroep beslist om de vergadering van 3 mei 2024 te annuleren.     

 

2.2 IT  

De stuurgroep neemt kennis van de terugkoppeling van de stand van zaken van de keuze van 
de software. De transitiemanager geeft toelichting over de werkwijze. 

De stuurgroep gaat akkoord dat er op deze werkwijze wordt verder gegaan en dat er geen 
verder bijkomend advies nodig is.  

 

03 Naamgeving nieuwe gemeente 

Het punt wordt hernomen nadat het in de vergadering van de vorige stuurgroep verdaagd 
werd.  

Schepen Steven Vervaet (schepen Zwijndrecht) geeft aan dat hij begrijpt dat er op vandaag 
geen eensgezindheid is om een nieuwe procedure ‘naamgeving gemeente’ te voeren. Hij 
vraagt om vandaag wel afspraken te maken in de vorm van een gentlemen agreement over de 
voorwaarden voor de nieuwe naam en de procedure die kan gevoerd worden in 2025 binnen 
de nieuwe fusiegemeente. 
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De bespreking in de stuurgroep maakt duidelijk dat dit een behandeling in de gemeenteraad 
vereist. Er wordt aangevoeld dat het op vandaag geen goed moment is om alles terug op te 
rakelen en er wordt afgesproken dat het punt op de agenda kan komen als er voldoende 
draagvlak hiervoor is. De stuurgroep verdaagt de vraag om een nieuwe procedure naamgeving 
te voeren of afspraken hieromtrent voor de toekomst te maken. De stuurgroep geeft aan dat 
er een naam is, dat er technisch kan gewerkt worden en dat de focus en de bezorgdheid nu 
moeten liggen op het feit dat de nieuwe gemeente met ingang van 1 januari 2025 moet 
kunnen draaien.  

Schepen Steven Vervaet deelt mee dat hij terug zal geen naar zijn gemeenteraad met de 
boodschap dat hij de vraag heeft neergelegd maar dat er op vandaag geen beslissing kon 
genomen worden.   

 

04 Nota compensatievoorstel wijzigingen straatnamen 
en/of hernummeringen  

Jeroen Bruggeman (afdelingshoofd Beveren) geeft een toelichting bij de stavaza van de 
procedure straatnaamwijziging.  

De procedure loopt. De participatie wordt in hoofdzaak positief benaderd. De voorlopige 
negatieve feedback komt van de grotere ondernemingen. In dit kader wordt binnen de 
stuurgroep de vraag gesteld of de naamswijziging van de fusiegemeente eenzelfde impact zal 
hebben als de huidige impact van de straatnaamwijziging. Binnen de stuurgroep wordt alvast 
de suggestie gedaan om de ondernemingen die nu een wijzigingen moeten doorvoeren aan te 
raden om de naam van de deelgemeente te gebruiken voor drukwerk, verpakkingsmateriaal, 
e.d.,….zodat zij niet opnieuw moeten aanpassen bij een eventuele wijziging van de 
gemeentenaam.  

De stuurgroep stelt de vraag of er al een communicatie is gevoerd bij de bewoners van de 
straten die moeten hernummerd worden. Dit is gebeurd in Beveren en er zal worden 
nagevraagd of dit intussen ook in Zwijndrecht en Kruibeke gebeurde. Het sjabloon werd alvast 
door Beveren aangereikt.   

De stuurgroep vraagt of er bij de hernummering ook kan bekeken worden of er (uniforme) 
huisnummers door de gemeente kunnen aangeboden worden. De stuurgroep vraagt om 
hieromtrent een voorstel uit te werken. In dit voorstel mag er ook bekeken worden of dit kan 
gecombineerd worden samen met de financiële tussenkomst.  

Jeroen Bruggeman licht de geactualiseerde simulatie toe en vermeldt ook de kostprijs voor drie 
maanden ‘MutaPost’ bij Bpost (93.000 euro).  
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De stuurgroep opteert om een tussenkomst te voorzien voor zowel eigenaars als 
ondernemingen. Eenzelfde bedrag wordt voorzien bij straatnaamwijzigingen als bij 
hernummeringen. De stuurgroep engageert zich om een reglement in 2024 aan de 
verschillende gemeenteraden voor te leggen. De compensatie zelf wordt in 2025 voorzien. 
Verder wordt er geen afzonderlijk bedrag voorzien voor MutaPost (deze kost wordt 
geïntegreerd in het totale compensatiebedrag). De stuurgroep neemt er kennis van dat het 
bedrag voor de compensatie dus meer dan 31 euro (kostprijs 3 maanden ‘Mutapost’) zal 
moeten zijn. 

Inwoners zullen vergoed worden met een cadeaubon op afroep, ondernemingen worden uitbetaald. 
Er wordt voorgesteld om in het reglement te werken met het begrip ‘bewoner’ in plaats van de huidige 
terminologie ‘eigenaar/huurder’.  Er wordt ook voorgesteld om te werken met slechts 1 compensatie 
per adres (voor het geval er op hetzelfde adres zowel een onderneming als een bewoner is). Er worden 
tenslotte nog geen bedragen vastgelegd.   

De stuurgroep vraagt om het reglement op een volgende vergadering terug te koppelen 
samen met een regeling rond het bezorgen van de huisnummers.  

 

05 Communicatie  

Er werden nog geen afspraken gemaakt rond communicatie. Dit zal gebeuren na de stuurgroep 
van 26 april 2024.  

 

06 Varia  

6.1 Vraag voor nieuw BOC 

Deze vraag kwam aan bod bij de bespreking van punt 2.1. Een voorstel hieromtrent zal 
uitgewerkt worden in de nota die de drie AD’s voorbereiden tegen de volgende vergadering.   

6.2 Vergaderfrequentie voor de zomer 

Er wordt voorgesteld om 1 stuurgroep te houden tijdens de vakantiemaanden (juli -augustus) 
en dan terug 1 begin september. Nadien gaat een sperperiode in die loopt tot aan de 
gemeenteraadsverkiezingen. Er wordt tijdens deze sperperiode niet samen gekomen met de 
stuurgroep.  

Er zal een vergaderverzoek via doodle uitgestuurd worden om de datum van de vergadering 
in de vakantie te bepalen. Uitgangspunt is dat er vanuit iedere gemeente een 
vertegenwoordiging aanwezig moet zijn.   

6.3 Gemeenschappelijke commissie 
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Er worden voorlopig geen gemeenschappelijke commissies georganiseerd.  

6.4 Huwelijk: locatie van huwelijken. Opdracht geven aan de 
actieverantwoordelijken om een voorstel uit te werken en te 
agenderen.  

Voor 2025 wordt de keuze gelaten aan de trouwers om te trouwen op de locatie die ze 
wensen. Dit kan in de gemeente/locatie van hun voorkeur zijn. Inwoners van Zwijndrecht 
kunnen zo bijvoorbeeld huwen in het kasteel Cortewalle (Beveren) of in het kasteel 
Wissekerke (Kruibeke).  

Op de verschillende gemeenteraden dient het behoud van de huidige locaties vastgelegd te 
worden.  

6.5 Info ABB m.b.t. impact keuze behoud rechtspersoonlijkheid  

Er wordt aangegeven dat het niet langer mogelijk is om dit nog te organiseren.  

Het decreet wordt op 19 april 2024 goedgekeurd en er kan ook geen bijlage gevoegd 
worden.   
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